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PROTOKÓŁ NR 0012.4.3.2021 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
w dniu  16 marca 2021r. 

 
 
Porządek obrad: 
 
 

 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
3. Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2021 rok, 
  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu jednostki bilansowej centrum o symbolu roboczym 
C70 w Jastrzębiu-Zdroju, przyjętego Uchwałą Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój  
Nr XLV/918/2006 z dnia 29 czerwca 2006 r., opublikowaną w Dzienniku 
Urzędowym Wojew. Śląskiego Nr 89, poz. 2499 z dnia 1 sierpnia 2006 r., 
 

 Odpowiedź na pismo dot. organizacji ruchu na Os. Zofiówka.  

 
4. Wolne głosy i wnioski. 

 
5. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2020 rok. 

 
6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 16 lutego 2021r. 

 
7. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
 
Ad.1.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego i Samorządu Terytorialnego – Tadeusz Markiewicz.  
 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
 
Ad.2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  
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Ad.3. 
Sprawy bieżące: 
 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2021 rok 
 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu jednostki bilansowej centrum o symbolu roboczym 
C70 w Jastrzębiu-Zdroju, przyjętego Uchwałą Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój  
Nr XLV/918/2006 z dnia 29 czerwca 2006 r., opublikowaną w Dzienniku 
Urzędowym Wojew. Śląskiego Nr 89, poz. 2499 z dnia 1 sierpnia 2006 r., 
 

Projekt uchwały omówiła Barbara Mirecka – Naczelnik Wydziału Architektury 
Urzędu Miasta.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 Odpowiedź na pismo dot. organizacji ruchu na Os. Zofiówka.  
 
Komisja przyjęła do wiadomości.  
 
 

Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Szymon Klimczak 
Pojawiła się publiczna odpowiedź ze strony Ministerstwa Spraw Wewnętrznych 
dotycząca interpretacji zapisów dotyczących zawierania umów z kierowcami 
pojazdów uprzywilejowanych OSP, którzy są konserwatorami, to zostało 
zakwestionowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Gdańsku. Była decyzja 
o wstrzymaniu zawierania umów początkiem tego roku w mieście, sytuacja 
uległa zmianie, umowy finalnie zawarto na konserwację sprzętu gaśniczego, 
aktualnie Ministerstwo wskazało, że interpretacja RIO w Gdańsku jest 
interpretacją błędną.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Proponuję wprowadzić na kwietniowe posiedzenie Komisji temat Koncepcja 
utworzenia kompleksu ćwiczebno-szkoleniowego służb mundurowych                            
z zaproszeniem przedstawiciela Państwowej Straży Pożarnej oraz Zakładu 
Karnego.  
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Szymon Klimczak 
8 marca br. odbyło się spotkanie, w trakcie którego mówiono o wizji stworzenia 
w mieście, na terenie Zakładu Karnego poligonu, obiektu ćwiczeniowo-
szkoleniowego dla potrzeb koordynacji pracy służb oraz wewnętrznego 
doskonalenia. Dysponujemy pewnym sprzętem, który używany jest na co dzień, 
dysponujemy również terenem przy Zakładzie Karnym. Województwo śląskie, 
mimo, ż jedno z największych garnizonów nie dysponuje obiektem ćwiczebno-
szkoleniowym, mimo, iż przepisy wymagają, aby w każdym województwie był 
taki utworzony.  
 
Jarosław Potępa 
Rozumiem, że finansowanie to będzie Ministerstwo Spraw Wewnętrznych                          
i Ministerstwo Sprawiedliwości tak? 
 
Szymon Klimczak 
Była deklaracja ze strony Generałów, którzy deklarowali się, iż zrobić to można 
własnym sumptem, z pomocą osadzonych, funkcjonariuszy jak również z pomocą 
ze strony Państwowej Straży Pożarnej. Obiekt będzie poligonem o surowych 
warunkach, którego utrzymanie nie będzie kosztowne, nie będzie to zadaniem 
miasta.  
 
Urszula Sobik 
Jest bardzo dużo zgłoszeń ze rozpadają się nam drogi, pani Sołtys z Ruptawy 
zatrzymała mnie i zgłosiła prośbę o interwencję na ulicy Długosza, mamy bardzo 
dużo dróg bocznych, są to drogi z lat 80-tych, które zostały wykonane bez 
podbudowy, kończą swój żywot, trzeba pomyśleć, aby sukcesywnie te drogi 
generalnie zrobić od nowa, te, na których została zrobiona tylko wylewka 
asfaltowa na gruncie, na terenach sołectw. Pani Sołtys z Ruptawy prosi o chociaż 
częściową naprawę ulicy Długosza.  
 
Jarosław Potępa 
Otrzymuje zgłoszenia mieszkańców związane z problem przebywania osób 
bezdomnych na ternie skwerów, okolicach banków. Oczywiście działania na rzecz 
osób bezdomnych musimy wykonywać, jednak należy się zastanowić nad 
działaniami. Nie byłem zwolennikiem jadłodzielni, również co do ogrzewalni 
ograniczenie jakieś musi być, bo czym będziemy stwarzali dobre warunki dla 
bezdomności, tym będziemy mieli bezdomnych więcej spoza Jastrzębia, bo to nie 
są nasi mieszkańcy. Nie może tak być, że w XXI wieku, w środku 86 tysięcznego 
miasta bezdomni okupują skwer i z tym nie da się nic zrobić.. da się, tylko trzeba 
podjąć pewne działania. Jeżeli będą systematyczne patrole, działania wspólne              
z Policją, to w pewnym momencie ta bezdomność ona nie zniknie ale nie będzie 
uciążliwa dla mieszkańców. W tej sprawie będę składał interpelację. 
 
Robert Cichowicz 
OPS ma zdiagnozowaną ilość bezdomnych, ponad 100 osób, czy pojawiły się 
osoby spoza miasta tego nie wiemy,  nie ma ich zbyt wiele albo prawie w ogóle 
nie ma, może w ostatnim okresie się pojawili. Jeśli chodzi o strukturę to mamy 
ogrzewalnię i noclegownię dla panów, ogrzewalnia wkrótce przestanie 
funkcjonować. W związku z tym zwiększy się ilość patroli na mieście. Dodatkowo 
był nabór pracowników do Straży Miejskiej, mamy dodatkowo obsadzone dwa 
etaty gdyż były wakaty.  
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Jarosław Potępa 
Czy są obecnie w Straży jakieś wakaty? 
 
Robert Cichowicz 
Tak są nie obsadzone wakaty. Należy wzmóc patrole piesze w mieście, gdyż 
centrum będzie coraz bardziej zagospodarowane, jest coraz więcej osób chętnych 
na wynajem lokali. Pana sugestia zostanie przekazana Komendantowi Straży 
Miejskiej.  
 
Urszula Sobik 
Dla niektórych osób to sposób na życie obecnie.  
 
 
Ad.5. 
Sprawozdanie z pracy Komisji za 2020 rok. 
 
Zapoznano się.   
 
 
Ad.6. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 16 lutego 2021r. 
 
Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 16 lutego 2021r.przyjęto jednogłośnie.  

 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji - Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim                        
za przybycie po czym zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk                   

      Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego 
i Samorządu Terytorialnego 

Tadeusz Markiewicz 


